
TOEZEGGINGEN  VAN  HET  COLLEGE  

tijdens behandeling van de GEMEENTEREKENING 2013, 

woensdag 21 mei 2014.  

 

 

Cie. Onderwijs en Welzijn 10.00 – 11.00 uur: 
 

Programma 3  Jeugd en onderwijs  

 
Wethouder Schroor:  
 

- Eind van het jaar wordt de maatschappelijke opvang geëvalueerd en wordt bekeken of 
deze opvang vanuit de stad kan worden georganiseerd (nu  regionaal vanuit Leek).  
Dan zal ook gekeken worden naar een eventuele herverdeling van middelen. 

 
- Effect van de bezuinigingen op het leerlingenvervoer wordt geëvalueerd (zie ook LTA 

2015-2). 
 
 

Programma 5 Sport en bewegen /  Programma 6 Cultuur  

 
Wethouder De Rook: 
 

- Accommodatiebeleid/eigendomssituatie sportverenigingen: komt in het najaar terug 
(zie ook LTA 2014-34). 

 
- Gebruik van Bslim: wordt schriftelijk beantwoord (zie ook LTA 2014-122). 

 

- Vastgoedsituatie/huisvesting Oosterpoort/Stadsschouwburg: komt binnenkort een brief 
over.  In de besprekingen over verzelfstandiging Oosterpoort/Stadsschouwburg wordt 

het CBK meegenomen.  
 

- Noorderbad:  drukt nog steeds op de rekening, streven van het college is om een 

oplossing te vinden.  
 

- Rapport van de Kunstraad: bespreking in het najaar.  
 
 

Cie. Ruimte en Wonen 11.00-12.00 uur 
 

Programma 8,  Paragraaf 1 en 7 Ruimte en Wonen 

Wethouder van der Schaaf 

- Zal de raad schriftelijk  informeren over de reden waarom het convenant “Zorgen voor 

Morgen” nog niet is ondertekend 



- Zorgt voor schriftelijke beantwoording van de vraag naar het investeren in de Engelse 

Kamp en de bebouwing daar. 

- Neemt bij de actualisatie van de woonvisie mee: 

o hoe de beeldkwaliteit  van het Wonen op het water kan worden beoordeeld 

o Waar de grote belangstelling voor het boekje ‘Hervonden Stad’ te vinden is. In 

hoeverre de belangstelling de kosten rechtvaardigt. Hoeveel worden er 

afgenomen. 

 

Cie. Beheer en Verkeer 13.00-14.15 uur  

Programma 7,  Verkeer 

Wethouder De Rook:  

- Zodra duidelijk is wie verantwoordelijk is voor registratie verkeersslachtoffers wordt 

dit commissie gemeld 

 

- Voortaan in rekening duidelijker over status projecten op moment  van afsluiting 

rekening 

 

- Na de zomer komt er een stuk over de Boerhavelaan 

 

Programma  9,  Onderhoud en beheer openbare ruimte / Paragraaf  2,  Duurzaamheid 

 

Wethouder Van Keulen:  

- Bij beleid evt. uitbreiding koopzondagen wordt meegenomen de gevolgen voor 

Stadsbeheer 

 

 

Cie. Werk en Inkomen 14.15-15.25 uur 

 
Programma 1 en 2 Werk en Inkomen 

Wethouder van Keulen 

- Zal de raad schriftelijk informeren hoeveel bedrijven /ondernemers er zijn gestopt  

Wethouder Gijsbertsen 

- Komt schriftelijk terug op de toezegging m.b.t. de collectieve ziektekostenverzekering 



- Geeft een nadere toelichting m.b.t. het onderzoek nazorg op de betekenis van de 

zinsnede: “dat klanten, die een traject hebben gehad niet perse minder kans hebben om 

terug te keren in de uitkering.” 

- Geeft aan hoe de stand van zaken is t.a.v. de uitvoering van motie m.b.t. de 

digitalisering van het SoZaWe bestand voor werkgevers, wie zitten erin en wat kunnen 

ze voor werkgevers betekenen 

 

Cie. Financiën en Veiligheid 15.30-16.30 uur  

Programma 10, Veiligheid 

Burgemeester Vreeman:  

- Na invoering van nieuwe kadernota Veiligheid zal er jaarlijks worden gemonitord, 

tenminste op een paar kernfactoren (bijv. geweld, inbraken), incl. instrumenten (bijv. 

huisuitzettingen, damoclesbeleid), met kwantitatieve verantwoording 

 

- Checkt het signaal van de Stadspartij dat het soms lang duurt voordat politie actie 

onderneemt na meldingen van winkeliers over overlast gevende groepen, intimidatie 

etc., en komt erop terug 

 

Programma 11, Stadhuis en stadjer / Programma 13, Overig/ Programma 14, Lokale 

belastingen en heffingen / Programma 15, Algemene inkomsten en post onvoorzien  

Wethouder Schroor:  

- Komt terug op vraag over wachttijden: waarom zijn die niet zoals beloofd verbeterd, 

hoe zit het precies met wachttijden na afspraak (positieve schets wethouder t.o. 

negatieve cijfers rekening) – als wethouder beter antwoord heeft dan hij nu kon geven, 

volgt dat, zo niet, dan laat hij het ook weten 

 

- Subsidieregister zal volgend jaar nog scherper en uitgebreider worden gepresenteerd 

 

- Debat over tarieven volgt nog voor de zomer, brief komt volgende week 

 

Programma 12, Bedrijfsvoering 

 

Wethouder Van Keulen:  

 

- In P&O commissie meer cijfers over lengte ziekteverzuim 

 

- Idem m.b.t. leeftijdsopbouw personeel 

 



- Idem m.b.t. vermindering autokilometers door personeel 

 

- Bij toekomstige bezuinigingsslagen nog meer aandacht voor meedenken door 

medewerkers 

 

- Inkoopbeleid voor komende jaren komt nog dit jaar aan de orde, met daarin ook 

aandacht voor mogelijkheden om lokale economie te versterken 

 

 


